



## PROTOKOLL

Distribution		Möte	Protokoll nr.
Styrelse, verksamheter, valberedning, revisorer, klubbstuga		<b>Medlemsmöte</b>	1/19
		Sammanträdesplats	Datum och tid
		<b>Klubbstugan</b>	<b>8/4-19</b>
NÄRVARANDE 21st medlemmar		MEDELAT FÖRHINDER	
Ordf. Åsa Dahlqvist, Vice Ordf Mari Lundstedt Kassör Anna-Carin Mellander, Sekr. Malin N Ögren, Alex Bergman, Linda-Li Isaksson		FRÄNVARANDE	
		Åtgärdas av	Färdigt
§1 Öppnande	Ordf. Öppnar mötet kl. 18.30		
§2 Justerare	Till justerare väljs Maria Larsson Veronica Hamqvist		
§3 Dagordning	Godkänns Bilaga 1		
§4 Föregående Protokoll	Årsmötesprotokollet finns justerat och klart i klubbstugan och på klubbens hemsida.		
§5 Ekonomi	Kassa 549 kr Bank 7709,61 kr Placering 115 000 kr Resultat plus 1290,48 kr Bilaga 2		
§6 Skrivelser	Från Telia, Bilaga 3		



	Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum	
	<b>Medlemsmöte</b>	1/19	8/4-19	
§7 Verksam- Heterna	<p><b>Agility:</b> Mer funktionärer behövs till tävlingen 1-16Juni</p> <p><b>Rally:</b> Sommarcupen på gång. Ångermanlandscupen hålls i övik 6 Maj 18.30. En domare klar till tävlingen i September.</p> <p><b>Anläggning:</b> Börjar planera inför våren</p> <p><b>Bol:</b> Har möte nästa vecka</p> <p><b>Utbildning:</b> Kurserna ligger ute att anmäla sig till. Kurserna fylls på bra. Info om tisdagskvällarna</p> <p><b>Tjänstehund:</b> Varit på årets första övning, fortställer att stötta upp klubbens ekipage och hjälper nya.</p> <p><b>Mental:</b> 18 Maj första Mh som är ett uppfödar mh boxer.</p> <p><b>Utställning:</b> Planerar och försöker få ihop en inoff under våren annars kommer en i höst</p> <p><b>Ungdom:</b> Träffats och pratat om sommaren och höstens aktiviteter. Tänker ta kontakt med umeå för att se hur dom fått igång sin ungdomssektion</p>		Åtgärdas av	Färdigt
§8 Styrelsen	<p>Hantering av klubbstugan när de är kurs el möte.</p> <p>Styrelse elev Julia Isaksson</p> <p>Nyckelpolicy</p> <p>Hundens dag 4 Maj</p> <p>SSRK vill komma och vara med på tisdagar</p> <p>Verksamhetsgrupperna</p> <p>Hund café</p> <p>Medlemspolicy, Värdeord</p>			
§9 Övriga frågot	<p>Ordna något ute tex gamla utbildningsboden el inglasningen till att ha för medlemarna när de är här och tränar sommartid.</p> <p>Bjasta dagen 31Augusti Rally mfl kommer visa upp oss.</p> <p>Nosework vi ordnar en inofficiell kvaltävling till Sm</p>			



	Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum	
	<b>Medlemsmöte</b>	1/19	8/4-19	
§10 Nästa Möte	Måndag 3 Juni Kl 18.30		Åtgärdas av	Färdigt
§11 Mötets avslut	Mötet avslutas 20.00			

\_\_\_\_\_  
Ordförande: Åsa Dahlqvist

\_\_\_\_\_  
Sekreterare: Malin N Ögren

\_\_\_\_\_  
Justeras: Maria Larsson

\_\_\_\_\_  
Justeras: Veronica Hamqvist